
Protokół Nr XXXIII/2017 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 czerwca 2017 roku 
 

Otwarcia XXXIII sesji (sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Mysiara. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych. 
Powitał wszystkich zebranych, na sekretarza obrad powołał radnego Marka Żelezika – 
wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał wniosek Burmistrza do porządku obrad: 
W związku z potrzebą uzyskania stanowiska Rady Miejskiej w kwestii niżej 
wymienionej  uchwały, na podstawie § 43 pkt.2 Statutu Gminy Sędziszów, wnoszę o 
wprowadzenie do porządku obrad  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2017 – 2028. 
Prośba powyższa wynika z potrzeby aktualizacji WPF na koniec I półrocza 2017 roku. jest to 
okres sprawozdawczy i sporządza się sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze, a 
dane z wykonania WPF powinny być zgodne z treścią uchwał i zarządzeń. 
Głosowanie 
15 głosów –za  
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z naniesioną poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 
5. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 – 

2028. 
6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 
7. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- ilość przystanków została uzgodniona i zatwierdzona przez  Komisję Ruchu Drogowego, na 
dziś nic już nie możemy zmienić. Będą kolejne wnioski to będziemy dawać do zaopiniowania 
przez Komisję Ruchu Drogowego i do uchwalenia przez Radę Miejską. 
Radny Z. Adamski 
- czy ul. Wodzisławska została uwzględniona? 
Pan Burmistrz 
- przystanek u góry na pewno jest. 
Radny Z. Adamski 
-  chodzi o to o czym mówiłem na sesji, przynajmniej ustawić znak. 
Pan Burmistrz 
- znak to najmniejszy problem, nawet jak nie ma znaku a przystanek jest ujęty w sieci to 
kierowca musi się zatrzymać. W tej chwili nie odpowiem, Naczelnik będzie wiedział. 
Radny Z. Adamski 



- kobieta idzie pod górę z dzieckiem 1500m to ma problem z uwagi na nadwagę. 
Pani M. Jędrzejczyk – Różycka 
- przystanek jest u góry przed zakrętem na Borszowice. 
Radny Z. Adamski 
- jeśli zweryfikuje się za 4 lata to dziecko będzie już duże. 
Pan Burmistrz 
- na dziś jest tam gdzie było po wszystkich uzgodnieniach ustalone. 
Pani M. Jędrzejczyk – Różycka 
- na etapie uzgodnień nie mieliśmy takich zgłoszeń, wszystko co było zgłoszone 
sprawdzaliśmy i weryfikowaliśmy z Komisją. 
Pan Przewodniczący 
- proponuję aby rodzice napisali pismo i będziemy się sprawą zajmować. 
Pan Burmistrz 
- p. Jędrzejczyk pojechała na każdą trasę, wszystkie zgłoszenia były weryfikowane. 
Pani M. Jędrzejczyk – Różycka 
- poczekajmy do września i jeśli będzie więcej wniosków zajmiemy się nimi łącznie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr XXXIII/228/2017 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- dzisiaj dajemy państwu nowe materiały za co przepraszam ale otrzymaliśmy od Wojewody 
środki na zakup podręczników i materiały edukacyjne dla szkół oraz zwiększenie dotacji dla 
Środowiskowego Domu Samopomocy. Musimy te środki wprowadzić do budżetu i w 
związku z tym musimy uaktualnić WPF na koniec I półrocza. Zwiększamy również dochody 
na dzieci niepełnosprawne bo gmina musi zabezpieczyć środki na dzieci, które w ciągu roku 
szkolnego dostarczą orzeczenie o niepełnosprawności. Deficyt nie zmienia się. 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2017 – 2028 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XXXIII/229/2017 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                             uchwała Nr XXXIII/230/2017 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
Zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                 Sekretarz                                       Przewodniczył 
 


